



الأنوار للاستثمارات ش م ع ع Al Anwar Investments SAOG

July 6, 2026

Investor Discussion Session on Company's financial statements for the year ended on 31 March 2026

We would like to inform the shareholders, investors and analysts that the Discussion Session was conducted today at 4 pm, in which the financial results for the year ended 31st March 2026 was presented.

The video recording of the session is available through below QR code and link:



<https://youtu.be/OBvanbLKqxl>

For more information, please contact Mr. Ahmed Ibrahim on cell No. 99806609

For/ Al Anwar Investments SAOG

Khalid Abdullah Al Eisri
CEO

6 يوليو 2026

جلسة نقاشيه للمستثمرين حول البيانات المالية للشركة للسنة المنتهية في 31 مارس 2026

نود إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين بأن الجلسة النقاشية قد عُقدت اليوم في تمام الساعة الرابعة عصرا ، حيث تم خلالها عرض النتائج المالية للسنة المنتهية في 31 مارس 2026.

يمكنكم مشاهدة تسجيل الفيديو للجلسة عبر رمز الاستجابة السريعة (QR code) والرابط أدناه:



<https://youtu.be/OBvanbLKqxl>

ولمزيد من المعلومات يرجى الإتصال بالفاضل / أحمد إبراهيم على نقال رقم : 99806609

عن / الأنوار للاستثمارات ش م ع ع

خالد بن عبدالله العيسري
الرئيس التنفيذي